

النشرة اليومية للاتحاد **UAC DAILY MONITOR**

24 شباط (فبراير) 2023 لشرة يومية إلكترونية تصدر عن اتحاد الغرف العربية



الغرفة العربية البرازيلية تبحث مع الوزير ثاني بن احمد الزيودي تعزيز العلاقات الاواراتية - البرازيلية

العلاقات الاقتصادية والتجارية والاستثمارية بين الامارات والبرازيل. وابدى الوزير الزيودي الحرص على توفير الدعم لمكتب الغرفة التجارية العربية البرازيلية من اجل تعزيز نشاطاته بما يخدم العلاقات الثنائية الاماراتية- البرازيلية.

من ناحيته اكد امين عام الغرفة العربية البرازيلية تامر منصور على أهمية دولة الامارات العربية المتحدة كشريك استراتيجي بالنسبة الى دولة البرازيل، لافتا الى أن افتتاح مكتب الغرفة في دبي قبل عدة سنوات كان الهدف منه السير قدما في تنمية وتطوير العلاقات المتبادلة وقد نجح مكتب الغرفة في مهمته لغاية اليوم. معتبرا أن الغرفة العربية البرازيلية حريصة على القيام بدور اكبر على صعيد تعزيز العلاقات الثنائية، وقد رحب الوزير الزيودي بهذه الخطوة. استقبل معالى الدكتور ثاني بن أحمد الزيودي، وزير دولة للتجارة الخارجية في دولة الآمارات العربية المتحدة، وفدا من الغرفة التجارية العربية البّر از بلية، ضم كل من تأمر منصور ، الرئيس التنفيذي و الأمين العام للغرفة، والمدير محمد عبدوني نيتو، وشاهين على شاهين، المستشار الإقليمي للغرفة لدول مجلس التعاون الخليجي والعراق واليمن، ورافائيل سوليميو، مدير

المُكتب الدولي للغرَّفَة في دبيَّ. وجرى خلال اللقاء بين وفد الغرفة والوزير الزيودي مناقشة توسيع أنشطة الغرفة، والخطوات المتخذة خلال "#كوب28" الذي سيعقد في دولة الامارات العربية المتحدة خلال الفترة من 30 نوفمبر وحتى 12 ديسمبر 2023. ونوه الوزير الزيودي بعمق العلاقات بين دولة الامارات العربية المتحدة وجمهورية البرازيل، مثمنا الدور المميز الذي تلعبه الغرفة على صعيد تعزيز

Arab Brazilian Chamber discusses Strengthening UAE-Brazil Ties with Minister Thani bin Ahmed Al Zeyoudi

His Excellency Dr. Thani bin Ahmed Al Zeyoudi, Minister of State for Foreign Trade in the United Arab Emirates, received a delegation from the Arab Brazilian Chamber of Commerce, which included Tamer Mansour, CEO and Secretary General of the Chamber, Director Mohamed Abdouni Neto, Shaheen Ali Shaheen, Regional Advisor to the Chamber for the GCC, Iraq, and Yemen, and Rafael Solimieu, Director of the Chamber's International Office in Dubai.

During the meeting, the delegation of the Chamber and Minister Al-Zeyoudi discussed the expansion of the Chamber's activities and the steps taken during the "#cop28", which will be held in the United Arab Emirates from November 30 to December 12, 2023.

Minister Al Zeyoudi noted the depth of relations between the UAE and Brazil, praising the distinguished role played by the Chamber in promoting economic, trade, and investment relations between the UAE and Brazil.

Minister Al Zeyoudi expressed keenness to provide support to the Arab Brazilian Chamber of Commerce office in order to enhance its activities to serve the UAE-Brazil bilateral relations.

For his part, Tamer Mansour, Secretary General of the Arab Brazilian Chamber, stressed the importance of the UAE as a strategic partner for Brazil, pointing out that the opening of the Chamber's office in Dubai several years ago was aimed to move forward in the development of mutual relations, and the Chamber's office has succeeded in its mission to date. Considering that the Arab Brazilian Chamber is keen to play a greater role in strengthening bilateral relations, Minister Zeyoudi welcomed this step.